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Ledamöter Emilia Bjuggren (S) Ordförande 
Simon Froster Delbom (S) 
Anna Ekström (S) 
Tina Kratz (V) 
Ahmed Sharaf Abdi (V) 
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Jan Jönsson (L) 
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Leo Sutic (M) ersätter Andrea Hedin (M) 
 

Ersättare Viktor Risling (S) 
Camila Salazar Atias (S) 
Malin Ottosson (V) 
Jens Ahl (M) 
Mats Johnsson (SD) 
Emil Rapp (L) 
Frida Bondesson (KD) 
 

Övriga närvarande Fredrik Strelert Borgarrådssekreterare 
Andreas Ericsson Borgarrådssekreterare 
Lena Holmdahl Förvaltningschef 
Peter Bragner Avdelningschef 
Joachim Håkansson Avdelningschef 
Anette Burman Avdelningschef 
Ulrika Klemets Avdelningschef 
Niclas Westin Avdelningschef 
Petra Nergårdh Avdelningschef 
Mika Metso Avdelningschef Stabschef 
Carl Lidén Högselius Nämndsekreterare 
Anneli Johansson Vårdförbundet 
Anna Holmström Akademikerförbundet SSR 
 

Justerare Emilia Bjuggren (S), Hanna Werner (M) 
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§ 6 
Dataskyddsombud för utbildningsnämnden  
UTBF 2023/4313 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden utser Hanna Virtanen som 

Dataskyddsombud för utbildningsnämnden från och med 
den 1 september 2023. 

2. Beslutet anmäls till Integritetsskyddsmyndigheten (IMY). 
3. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Den 25 maj 2018 ersatte EU:s dataskyddsförordning 
personuppgiftslagen. Enligt förordningen behöver vissa 
personuppgiftsansvariga, däribland utbildningsnämnden, utse ett 
Dataskyddsombud. Dataskyddsombudets funktion är bland annat att 
granska och stödja nämndens hantering av personuppgifter så att det 
sker på ett korrekt och lagligt sätt. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden utser 
Hanna Virtanen som Dataskyddsombud från och med den 1 
september 2023 och anmäler beslutet till 
Integritetsskyddsmyndigheten (IMY). 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för utveckling och 
samordning. 
  
Ärendet kommer att behandlas av den fackliga samverkansgruppen 
den 22 augusti 2023. Ärendet kommer även att behandlas av 
utbildningsnämndens råd för funktionshinderfrågor vid 
sammanträdet den 23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden utser Hanna Virtanen som 
Dataskyddsombud för utbildningsnämnden från och med 
den 1 september 2023. 

2. Beslutet anmäls till Integritetsskyddsmyndigheten (IMY). 
3. Beslutet justeras omedelbart. 

  
Yrkande 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/4313-1 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Dataskyddsombud för utbildningsnämnden 
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§ 7 
Yttrande i mål om laglighetsprövning  
Förvaltningsrättens mål nr 9917–23 
UTBF 2023/2937 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till Förvaltningsrätten i 
Stockholm som yttrande i målet. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Klagandena har till Förvaltningsrätten i Stockholm överklagat 
utbildningsnämnden i Stockholms stads beslut att fastställa 
Underlag för budget 2024 med inriktning 2025 och 2026 för 
utbildningsnämnden, och att godkänna det reviderade 
funktionsprogrammet för skollokaler. Målet avser 
laglighetsprövning av beslutet enligt kommunallagen. 
  
Klagandena anför sammanfattningsvis att avsaknaden av 
barnkonsekvensanalys av den i lokalförsörjningsplanen beskrivna 
inriktningen att avveckla Ekensbergsskolan, gör att beslutet strider 
mot en sådan rättsregel att det föreligger skäl för förvaltningsrätten 
att upphäva beslutet. 
  
Förvaltningsrätten har beviljat anstånd att lämna in yttrande till 1 
september 2023 så att utbildningsnämnden ska kunna behandla 
yttrandet. 
  
Med hänvisning till vad som anförs i yttrandet och då de 
klagandena inte i övrigt anfört någon omständighet som föranleder 
att nämndens beslut är olagligt i något hänseende som avses i 13 
kap. 8 § kommunallagen anser nämnden att överklagandet ska 
avslås. 
  
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till Förvaltningsrätten i 
Stockholm som yttrande i målet. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av avdelningen för ekonomi och styrning i 
samverkan med stadsledningskontorets juridiska avdelning. 
  
Ärendet kommer behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshinderrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet den 23 augusti 2023. 
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Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till Förvaltningsrätten i 
Stockholm som yttrande i målet. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
  
Deltar inte i beslutet 
Linnéa Vinge (SD) avstår från att delta i beslutet. 
  
Yrkande 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
  
Särskilda uttalanden 
Linnéa Vinge (SD) anmäler ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Sverigedemokraterna reserverade sig till förmån för 
återremiss avseende den del av lokalförsörjningsplanen som 
rör Ekensbergsskolan. Bland annat var vi skeptiska till bristen 
på underlag, samt information om framtidsplaner för marken. 
  
 
Sverigedemokraterna delar således klagandenas inställning 
gällande att nämnden fattat beslutet på otillräckligt underlag, 
samt att beslutet borde föregåtts av en barnkonsekvensanalys. 
  

Jan Jönsson (L) och Claes Nyberg (C) anmäler ett särskilt uttalande 
enligt följande: 
  

Vi vill uttrycka förståelse för att det kan uppfattas som 
märkligt att barnkonsekvensutredningar görs först i ett senare 
skede när planen ändå kan få konsekvenser på längre sikt för 
barn. 
  
Vi menar att förvaltningen behöver ta till sig att processerna 
gällande lokalplanering som rör specifika skolor behöver bli 
mer transparenta. Detta så att det blir begripligt för människor 
som berörs av besluten. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/2937-5 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Yttrande i mål om laglighetsprövning gällande 
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utbildningsnämndens underlag för budget 2024 med 
inriktning 2025-2026 

 UTBF 2023/2937-3 Överklagande av Utbildningsnämnden i 
Stockholms stads beslut 2023-04-27 
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§ 8 
Riktlinje chefsstruktur  
Remiss från kommunstyrelsen, KS 2023/434 
UTBF 2023/3624 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat ett förslag till Riktlinje för 
chefsstruktur till utbildningsnämnden. 
  
Riktlinjen syftar till att ge stöd till förvaltningar och bolag inom 
staden att forma en ändamålsenlig, attraktiv och hållbar 
organisation. Riktlinjen tar bland annat fasta på chefsuppdraget, 
chefsnivåer och förvaltningarnas stödstrukturer. Riktlinjen syftar 
vidare till att antalet medarbetare per chef ska vara rimligt i 
förhållande till chefsuppdragets storlek och komplexitet. Riktlinjen 
avses att beslutas av kommunfullmäktige och utgör ett 
stadsgemensamt styrdokument. 
  
Utbildningsförvaltningen är i huvudsak positiv till förslaget. Det är 
bra att ha en gemensam grundstruktur i staden och en enhetlig 
definition på vad chefsuppdraget innebär samt att det anges en 
inriktning när det gäller antalet medarbetare per chef. Förvaltningen 
betonar samtidigt vikten av att berörda förvaltningar får utrymme 
att utforma en chefsorganisation utifrån storlek och verksamhet. 
Ytterligare chefsnivåer än de föreslagna kommer att behövas vid 
utbildningsförvaltningen med hänsyn till dess storlek och 
verksamhet. 
  
Enligt skollagen ansvarar rektor för sin organisation på skolan och 
har ett långtgående mandat att besluta om skolans inre organisation. 
Det innebär bland annat att rektor har befogenhet att tillsätta chefer 
så som biträdande rektorer och administrativa chefer. Det är helt 
nödvändigt att chefsbefattningar under rektor, så som biträdande 
rektorer och administrativa chefer finns kvar. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att nämnden beslutar att 
överlämna tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på 
remissen. 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för personal och 
kompetensförsörjning i samverkan med grundskoleavdelningen, 
gymnasieavdelningen och avdelningen för ekonomi och styrning. 
  
Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshinderrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet vid sammanträdet den 
23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
  
Yrkande 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Jan Jönsson (L) anmäler ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Av ärendet framgår att av Stockholms stads idag cirka 2300 
personer med chefstitel innehar 879 rollen som enhetschef 
med ansvar för verksamhet, ekonomi och personal. 1153 
medarbetare utgör i sin tur chefsgruppen biträdande 
enhetschefer och det totala antalet chefer på mellannivå är 
257. 
  
Rollen som biträdande enhetschef skiljer sig åt när det gäller 
ansvar för verksamhet, ekonomi och personal. En del 
biträdande enhetschefer har ansvar för alla tre delarna, medan 
andra enbart har ansvar för någon del, några av delarna eller 
ingen del alls. 
  
Ambitionen att få fler biträdande chefer att fungera som 
enhetschefer är god, då det blir en mer enhetlig chefsstruktur 
med fler som ansvarar för alla tre delarna verksamhet, 
ekonomi och personal. 
  
Men vi vill betona att riktlinjer behöver ta hänsyn till skolan 
och förskolans värld. Där är det vanligt med biträdande 
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rektorer, en modell som för det första i många fall fungerar 
väl, och för det andra är det enligt skollagen rektor som avgör 
hur fördelningen av ansvar på biträdande rektorer ska se ut.  
  
Som förvaltningen skriver behöver rektorerna även 
fortsättningsvis kunna tillsätta chefer under rektor för att 
fördela ansvar och befogenheter, samtidigt som förslaget till 
riktlinje i nuläget inte adresserar skolornas organisation 
vidare eller innehåller någon chefsnivå under 
enhetschef/rektor. Vi instämmer i förvaltningens bedömning 
att skolans organisation uttryckligen behöver undantas från 
riktlinjen avseende chefsnivåer. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/3624-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Riktlinje chefsstruktur 

 UTBF 2023/3624-1.2 Bilaga 1 - Riktlinje för chefsstruktur 
inom Stockholms stad  
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§ 9 
Kunskapskrav för permanent uppehållstillstånd (SOU 
2023:25)  
Remiss från kommunstyrelsen, dnr KS 2023/683 
UTBF 2023/3266 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat ett betänkande av ”Utredningen 
om språk- och samhällskunskapskrav för permanent 
uppehållstillstånd” till utbildningsförvaltningen. Utredningen ska 
lämna förslag som innebär att det ska ställas krav på kunskaper i 
svenska och samhällskunskap för att beviljas permanent 
uppehållstillstånd. Syftet är att främja integrationen och ett 
inkluderande samhälle där individen stärks och ökar sina 
möjligheter att aktivt delta i samhället. I enlighet med utredningens 
direktiv föreslås i betänkandet att det ska införas ett krav på 
kunskaper i det svenska språket och om det svenska samhället för 
att permanent uppehållstillstånd ska kunna beviljas. Kunskapskravet 
föreslås omfatta den som har fyllt 18 år. 
  
Utbildningsförvaltningen anser att förslaget inte påverkar 
förvaltningens eller gymnasieskolornas verksamhet och har därför 
inga synpunkter på remissen. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att nämnden beslutar att 
överlämna tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på 
remissen. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen. 
  
Ärendet kommer behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshinderrådet 
kommer få möjlighet att behandla ärendet den 23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
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Yrkande 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/3266-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Kunskapskrav för permanent uppehållstillstånd (SOU 
2023:25) 

 UTBF 2023/3266-1.1 Remiss - Betänkandet - Kunskapskrav 
för permanent uppehållstillstånd (SOU 2023:25) 
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§ 10 
Informationsförsörjning på skolområdet Skolverkets 
ansvar (SOU 2023:21)  
Remiss från kommunstyrelsen, KS 2023/774 
UTBF 2023/3800 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har skickat betänkandet ”Informationsförsörjning 
på skolområdet Skolverkets ansvar (SOU 2023:21)” på remiss till 
utbildningsnämnden. 
  
Skolinformationsutredningen föreslår olika åtgärder för att säkra en 
långsiktig lösning på tillgången till skolinformation. Två av 
utredningens förslag bedöms få direkta konsekvenser för 
kommuner; att Skolverket ska ta över statistikinsamlingen tillika 
uppdragsverksamheten på skolområdet från SCB. 
  
Utbildningsförvaltningen är över lag positiv till utredningens 
förslag då det är av yttersta vikt att en långsiktig lösning som 
tillgängliggör skolinformation säkras. Förvaltningen har inget att 
invända mot att Skolverket tar över ansvaret för statistikinsamlingen 
samt uppdragsverksamheten från SCB. Förvaltningen bedömer att 
förvaltningens systemstöd initialt kan påverkas, då ändringar kan 
komma att behöva göras för att svara mot Skolverkets nya it-
system. Det påverkar förvaltningens administrativa kostnader. Även 
skolornas administrativa börda kan komma att påverkas då även de 
rapporterar in vissa uppgifter. 
  
Förvaltningen ser också risken för längre ledtider under 
uppbyggnadsskedet av Skolverkets uppdragsverksamhet vilket kan 
påverka förvaltningens möjlighet att få tillgång till nödvändiga 
dataunderlag i tid. Även förvaltningens möjligheter till 
databeställningar kan begränsas av Skolverkets tillgång på data. 
  
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för utveckling och 
samordning i samverkan med gymnasieavdelningen och 
grundskoleavdelningen. 
  
Ärendet kommer att behandlas av den fackliga samverkansgruppen 
den 22 augusti 2023. Ärendet kommer även att behandlas av 
utbildningsnämndens råd för funktionshinderfrågor vid 
sammanträdet den 23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
  
Yrkande 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/3800-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Informationsförsörjning på skolområdet Skolverkets ansvar 
(SOU 2023:21) 

 UTBF 2023/3800-1.1 Remiss - Betänkandet 
Informationsförsörjning på skolområdet Skolverkets ansvar 
(SOU 2023:21) 
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§ 11 
Motion om trafiklekplatser  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2023/393 
UTBF 2023/2355 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion från Centerpartiet (C) 
om trafiklekplatser till utbildningsnämnden för yttrande. I motionen 
föreslås att tre trafiklekplatser byggs i Stockholm för att bidra till att 
öka barns trygghet i trafiken och för att de ska våga röra sig fritt i 
sin närmiljö. Centerpartiet anser även att det är viktigt för stadens 
utveckling att kommande generationer tidigt lär sig fördelarna med 
att förflytta sig till fots och med cykel. I motionen nämns skolan 
som en möjlig användare av trafiklekplatserna för ökad kunskap 
kring trafikregler. 
  
Förvaltningen ställer sig positiv till motionens intentioner och ser 
värdet i att trafiklekplatser byggs för att öka barns cyklande både av 
fritids- och hälsoskäl. Utnyttjandet av trafiklekplatser kan bidra till 
en säkrare trafikmiljö runt skolor och till att fler barn och unga 
vågar använda cykeln som transport till skolan och fritidsaktiviteter. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att nämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom grundskolavdelningen. 
  
Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshinderrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet vid sammanträdet den 
23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
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Yrkanden 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Claes Nyberg (C) yrkar bifall till eget framlagt förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut: förvaltningens förslag och ett förslag från Claes 
Nyberg (C). Förslagen ställs mot varandra och ordföranden finner 
att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Reservation 
Claes Nyberg (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för 
eget förslag enligt följande: 
  

1. Utbildningsnämnden uppmanar trafikkontoret att 
identifiera tre lämpliga platser för anläggandet av 
trafiklekplatser. 

2. Utbildningsnämnden uppmanar trafikkontoret att ta 
fram ett kostnadsförslag för anläggningen av 
trafiklekplatser baserat på existerande trafiklekplatser 
i Köpenhamn. 

3. Att därutöver anföra 
  

Det är utmärkt att staden har organiserat cykeldagar i 
samband med ett femtontal skolor för att hjälpa elever att 
utveckla sin cykelvana. Problemet är att detta enbart hände 
vid några enstaka tillfällen tillsammans med ett fåtal av 
Stockholms 305 grundskolor och grundsärskolor. Det behövs 
fler insatser för att barn över hela staden kontinuerligt ska 
kunna träna på att cykla i stadstrafik för att kunna bemöta den 
problematiskt nedåtgående cykeltrenden bland barn och unga 
i Stockholm. 
  
Centerpartiet ser stora utmaningar för många barn med att ta 
steget från att cykla i t.ex. en park eller på en bilparkering till 
att ge sig ut i fullskalig stadstrafik utan ett mellansteg där 
barn får bekanta sig med stadens gator utan att behöva akta 
sig för faktiska bilar, lastbilar och bussar från dag ett. 
  
Införandet av trafiklekplatser ger utrymmen för föräldrar att 
träna cykling och trafikvett med sina barn utanför förskolan 
och skolan, samtidigt som de tillför platser dit stadens skolor 
och förskolor kan komma till under årets alla dagar, vid 
upprepade tillfällen, utan att kräva någon insats från 
trafikkontoret. Cykling måste bli en del av barn och ungas 
vardag och det finns alldeles för många barn och unga i 
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Stockholm för att staden ska kunna möta detta vardagsbehov 
med cykeldagar, BMX-shower och alien bikes. 
  
Vi önskar att staden presenterar förslag på två platser samt tar 
fram kostnadsförslag för anläggandet av trafiklekplatserna så 
att Stockholm omgående kan göra en insats för att öka 
cyklingen bland barn och unga. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/2355-3 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Motion om trafiklekplatser 

 UTBF 2023/2355-1.1 Motion om trafiklekplatser 
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§ 12 
Motion om lämna-program för individer i våldsamma 
relationer  
Remiss från kommunstyrelsen, dnr. KS. 2023/553 
UTBF 2023/2972 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har fått motionen om lämna-program för 
individer i våldsamma relationer av Kristin Jacobsson (C) i remiss 
från kommunstyrelsen. I motionen lämnas förslag på hur staden ska 
arbeta mot hedersrelaterat våld och förtryck och våld i nära 
relationer, bland annat genom föräldrastöd, uppsökande verksamhet 
på skolor och kompetensutveckling av all personal som arbetar med 
barn och unga. 
  
Utbildningsförvaltningen och stadens skolor har under flera år 
arbetat med att öka kunskaperna hos såväl personal som elever 
kring hedersrelaterat våld och förtryck. Även våldsprevention är ett 
högt prioriterat område. Det arbetet kommer att fortsätta och 
intensifieras. Skolan är en central aktör och viktig knutpunkt i 
stadens arbete mot våld och hedersförtryck. 
  
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen. 
  
Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshindersrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet vid sammanträdet den 
23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
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Yrkanden 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Claes Nyberg (C) yrkar bifall till eget framlagt förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut: förvaltningens förslag och ett förslag från Claes 
Nyberg (C). Förslagen ställs mot varandra och ordföranden finner 
att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Reservation 
Claes Nyberg (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för 
eget förslag enligt följande: 
  

1. Att tillstyrka motionen 
2. Att därutöver anföra följande 

  
Stadens arbete mot både hedersvåld- och beteenden och våld i 
nära relationer måste stärkas – en prioritet som ligger 
Centerpartiet särskilt nära om hjärtat. Stockholm måste ge det 
stöd som gör det möjligt för kvinnor och män att lämna 
våldsamma relationer. Därför behöver staden utöka antalet 
beviljade förturer till stadens bostadskö och stärka 
långsiktigheten i stödet till kvinnojourerna och dess 
verksamhet. Staden ska fortsätta jobba och utveckla 
Relationsvåldscentrum (RVC) för individuellt stöd till alla 
samt införa stöd till unga som utsätts för våld i nära relation. 
  
I vår motion från i våras lyfte Centerpartiet ett antal förslag 
för att stärka och utveckla stadens arbete för att motarbeta 
våld och stärka arbetet mot våld i nära relationer. Tyvärr 
hanteras våra förslag ytterst sparsamt av förvaltningen i deras 
svar. Centerpartiet vill se att staden tar sig an problemet 
klarsynt, istället för att ha ett reaktivt förhållningssätt. Det är 
bra att få en sammanställning över kunskapshöjande 
utbildningsinsatser etc som genomförs, men det räcker inte 
för att adressera de strukturer som omger problemen som 
istället kräver konkreta aktiviteter. I det är det också centralt 
att uppföljning görs av hur dessa insatser används och vilken 
effekt de får, tydligt kopplat till stadens och stadsdelarnas 
sociala verksamhet. 
  
Vi vill se att stadsdelarna i samverkan med skolorna får i 
uppdrag att arbeta uppsökande och informationsspridande, för 
att tillförsäkra att alla som är i behov nås av de stöd de 
behöver. Därför är det också oroande att majoriteten tog bort 
alla formuleringar och uppdrag i budgeten 2023 till skola och 
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socialtjänst om att arbeta mot att barn förs utomlands mot sin 
vilja. Organiseringen ses över och en enhet som arbetar 
specifikt för att förebygga hedersrelaterat våld och förtryck 
inrättas. Den som vill lämna en hederskontext ska veta var 
den kan vända sig och där är skolan en av de viktigaste 
arenorna för kännedom om rättigheter och de resurser som 
finns. 
  
Centerpartiet önskar förstärka stadens åtgärder mot både 
hedersvåld och oönskade beteenden, liksom mot våld i nära 
relationer. En nolltolerans mot hedersrelaterade brott är 
önskvärd. Ansträngningarna bör intensifieras och kunskapen 
om hedersvåld och förtryck behöver öka inom Stockholms 
stad. Att förstå skillnaderna mellan hedersvåld och andra 
former av våld i nära relationer är avgörande för att uppnå 
resultat. 
  
Vidare är svar avseende ett lokalt lämna-program frånvarande 
och vad skolans del i detta kan vara. Det finns alldeles 
uppenbart ett behov för att arbeta fram fler och mer träffsäkra 
metoder för att erbjuda en väg bort från våldsamma relationer 
för de som är drabbade av relationsvåld. Här behöver stadens 
förvaltningar arbeta närmare varandra men också andra 
aktörer såsom polis och kriminalvård, samverkan med andra 
kommuner ske osv på samma sätt som det gör för den som 
vill lämna en kriminell livsstil. Staden bör ge det stöd som 
behövs för att kvinnor och män ska kunna lämna våldsamma 
förhållanden och i detta ha strategier för hur det påverkar barn 
i deras familjer både socialt och i deras skolgång. 
  

Särskilt uttalande 
Jan Jönsson (L) anmäler ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Motionen från Centerpartiet innehåller många bra förslag på 
området och vi välkomnar att vi delar uppfattningen om att 
Stockholm behöver en stark socialpolitik.  
  
Liberalerna instämmer med idén om ett lämna-program, 
vilket vi även avsatt medel i budget för att införa. På samma 
sätt som samhället erbjuder en väg ut ur en kriminell livsstil 
måste den som utsätts för våld i nära relation ha en tydlig väg 
ut. Vi vill poängtera vikten av att fortsätta att försöka arbeta 
inom ordinarie strukturer. I övrigt instämmer vi med 
förvaltningens förslag till beslut. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/2972-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Motion om Lämna-program för individer i våldsamma 
relationer 
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 UTBF 2023/2972-1.1 Motion om lämna-program för 
individer i våldsamma relationer  
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§ 13 
Motion om socialsekreterare på fältet och en tillgänglig 
socialtjänst  
Remiss från kommunstyrelsen, KS 2023/551 
UTBF 2023/2971 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har fått en motion om socialsekreterare på 
fältet och en tillgänglig socialtjänst av Jan Jönsson och Anne-Lie 
Elfvén (båda L) på remiss från kommunstyrelsen. 
  
I motionen föreslås att stadens socialtjänst får i uppdrag att i högre 
utsträckning arbeta uppsökande och att analysera hur en större del 
av socialtjänsten kan flyttas ut i olika verksamheter närmare 
invånarna samt att socialnämnden utreder och möjliggör för fler 
stödinsatser utan föregående utredning. 
  
Utbildningsförvaltningen kan konstatera att de förslag som 
presenteras i motionen även återfinns i den offentliga utredningen 
”Hållbar socialtjänst – en ny socialtjänstlag” (SOU 2020:47). 
Utbildningsförvaltningen kan vidare konstatera att de förslag som 
läggs fram i motionen redan behandlas av Socialdepartementet 
inom den pågående lagstiftningsprocessen. Om socialnämnden 
bedömer att det är möjligt att göra vissa omställningar som tjänar 
stadens invånare innan en ny socialtjänstlag finns på plats har 
utbildningsförvaltningen inga synpunkter på detta. 
  
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen. 
  
Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshinderrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet vid sammanträdet den 
23 augusti 2023. 
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Förvaltningens förslag till beslut 
1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
  
Yrkanden 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Jan Jönsson (L) yrkar bifall till eget framlagt förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut: förvaltningens förslag och ett förslag från Jan 
Jönsson (L). Förslagen ställs mot varandra och ordföranden finner 
att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Reservation 
Jan Jönsson (L) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för 
eget förslag enligt följande: 
  

1. Att utbildningsnämnden rekommenderar 
kommunstyrelsen att ställa sig bakom förslaget. 

  
Liberalerna välkomnar att förvaltningen ställer sig positivt till 
förslagen som framgår av motionen om socialsekreterare på 
fältet och en tillgänglig socialtjänst. Mot bakgrund av 
förvaltningens utlåtande finner vi det vara en given följd att 
nämnden rekommenderar kommunstyrelsen att ställa sig 
bakom förslaget. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/2971-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Socialsekreterare på fältet och en tillgänglig socialtjänst 

 UTBF 2023/2971-1.1 Motion om socialsekreterare på fältet 
och en tillgänglig socialtjänst 
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§ 14 
Motion om feriejobb  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr KS 2023/306 
UTBF 2023/1894 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion från Andréa Hedin och 
Per Rosencrantz (båda M) gällande stadens kommunala feriejobb 
till utbildningsnämnden för yttrande. Motionärerna föreslår att 
kommunfullmäktige ska besluta om ett antal förändringar i vilka 
som ska kunna söka och erhålla ett kommunalt feriearbete. 
  
Förvaltningen ställer sig tveksam till flera av de förslag som 
motionärerna föreslår eftersom sådana krav skulle riskera att leda 
till att de i störst behov av feriearbete slås ut. Förvaltningen ställer 
sig även tveksam till om den kraftigt utökade administrationen, som 
ett rekryteringsförfarande enligt motionärernas förslag skulle 
innebära, är motiverad. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att nämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen i samverkan med 
grundskoleavdelningen och avdelningen för personal och 
kompetensförsörjning. 
  
Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshinderrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet vid sammanträdet den 
23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
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Yrkanden 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Hanna Werner m.fl. (M) yrkar bifall till eget framlagt förslag till 
beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut: förvaltningens förslag och ett förslag från Hanna 
Werner m.fl. (M). Förslagen ställs mot varandra och ordföranden 
finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Reservationer 
Hanna Werner m.fl. (M) reserverar sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att tillstyrka motionen i sin helhet 
2. Att därutöver anföra 

  
Moderaterna i Stockholm stad har presenterat nya förslag för 
att erhålla ett kommunalt feriejobb. Motionens syfte är att 
förstärka drivkraften för att få godkända betyg och för att 
klara sig vidare in på arbetsmarknaden. Det föreslås därför ett 
krav på godkänt i matematik, svenska, engelska innan man 
kan erhålla ett kommunalt feriejobb. Har eleven inte godkänt 
får eleven först gå i lovskola och därefter jobba direkt efter 
genomförd lovskola. 
  
De som feriejobbar är ca 16-19 år gamla och närmar sig 
vuxenlivet och att klara gymnasieskolan är ett viktigt vaccin 
mot utanförskap. Av samtliga elever som påbörjade på ett 
yrkes- eller högskoleförberedande program i Stockholms 
stads gymnasieskolor 2019 var det 73,5 procent som erhöll 
gymnasieexamen efter tre år och det tycker Moderaterna är 
för få. 
  
Sommarlovet är 10 veckor, feriejobbet är tre veckor och med 
några veckor lovskola innan feriejobb ger vi Stockholms unga 
bättre chanser att klara sig i arbetslivet. Vi är oroliga för vad 
som händer när Stockholms unga är för gamla för ett 
kommunalt sommarjobb men inte kan anställas för att de 
saknar grundläggande kunskaper med sig från gymnasiet. 
Därför föreslår vi några veckors lovskola innan man börjar 
sitt sommarjobb för den som missat provtillfällen eller 
lektionstillfällen under terminen. 
  
Enligt Moderaterna ska kommunala feriejobb riktas till de 
ungdomar som behöver insatsen som bäst. Det är därför 
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rimligt att prioritera unga som har en funktionsvariation eller 
som kommer från svagare socioekonomiska förhållanden när 
feriejobben ska fördelas. Det har varit en grundläggande 
princip när Moderaterna har styrt i Stockholm och så ska det 
också förbli. Det är också viktigt att komma ihåg att det finns 
många ungdomar med fysiska- eller neuropsykiatriska 
funktionshinder som behöver individuella anpassningar och, 
som ska undantas från de generella regelverket.   
  

Särskilt uttalande 
Jan Jönsson (L) anmäler ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Kommunstyrelsen har remitterat Motion om feriejobb, från 
Andréa Hedin och Per Rosencrantz, båda (M), till 
utbildningsnämnden för yttrande. Motionärerna föreslår olika 
krav, t.ex. godkända betyg i kärnämnena svenska, engelska 
och matematik, som ska vara uppfyllda innan ungdomar kan 
komma i fråga för feriejobb. 
  
Vi liberaler anser att den prioriteringsordning som staden 
redan tillämpar för fördelning av feriejobb är ändamålsenlig 
bl.a. eftersom den syftar till att även ungdomar som annars 
skulle ha svårt att komma i fråga för sommarjobb kan få 
feriejobb och därmed viss arbetslivserfarenhet. Feriejobb, och 
möjligheten till ett första arbete, är särskilt viktigt för de 
ungdomar som annars skulle riskera hamna i utanförskap och 
i värsta fall kriminalitet. 
  
Liberalerna kan således instämma med förvaltningens förslag 
till yttrande. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/1894-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Motion om feriejobb 

 UTBF 2023/1894-1.1 Motion om feriejobb 
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§ 19 
Upphandling av ramavtal för snittblommor, krukväxter 
samt tillbehörsmaterial till floristutbildning  
Delegering av beslutanderätt angående upphandling 
UTBF 2023/3785 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om upphandlingsdokument, tilldelningsbeslut, 
teckna ramavtal, besluta om förlängningar, förändringar och 
tillägg till ramavtal gällande inköp av snittblommor, 
krukväxter samt tillbehörsmaterial till floristutbildningarna 
på S:t Eriks gymnasium och Polhems anpassade 
gymnasieskola. 

2. Beslutet justeras omedelbart 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsförvaltningen har idag ramavtal för snittblommor, 
krukväxter samt tillbehörsmaterial till floristutbildningarna som 
löper ut den 30 november 2023. Genom avtalet har Stockholms 
stads gymnasieskolor, som bedriver floristutbildning, möjlighet att 
avropa inköp av snittblommor, krukväxter samt tillbehörsmaterial. 
Eftersom behovet av dessa varor och tjänster kvarstår behöver en ny 
ramavtalsupphandling genomföras. 
  
Avtalstiden för det nya ramavtalet planeras till den 1 december 
2023 till och med den 1 december 2025, med möjlighet till 
förlängning i 1+1 år. Det totala kontraktsvärdet uppskattas till cirka 
1,3 miljoner kronor per år. 
  
Förvaltningen föreslår att nämnden delegerar till 
utbildningsdirektören att besluta om upphandlingsdokument, 
tilldelningsbeslut, teckna ramavtal, besluta om förlängningar, 
förändringar och tillägg till ramavtal för snittblommor, krukväxter 
samt tillbehörsmaterial till floristutbildningarna på S:t Eriks 
gymnasium och Polhems anpassade gymnasieskola. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen. 
  
Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshinderrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet vid sammanträdet den 
23 augusti 2023. 
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Förvaltningens förslag till beslut 
1. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om upphandlingsdokument, tilldelningsbeslut, 
teckna ramavtal, besluta om förlängningar, förändringar och 
tillägg till ramavtal gällande inköp av snittblommor, 
krukväxter samt tillbehörsmaterial till floristutbildningarna 
på S:t Eriks gymnasium och Polhems anpassade 
gymnasieskola. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
  
Yrkande 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/3785-1 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Upphandling av ramavtal för snittblommor, krukväxter samt 
tillbehörsmaterial till floristutbildning 
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§ 20 
Upphandling ramavtal pedagogiska bemanningstjänster  
Delegering av beslutanderätt angående upphandling 
UTBF 2023/2043 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 

besluta om upphandlingsdokument, tilldelningsbeslut, 
teckna och förlänga ramavtal, samt förändringar och tillägg 
till ramavtal gällande pedagogiska bemanningstjänster. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Nuvarande ramavtal för bemanningstjänster till den pedagogiska 
verksamheten förskola, skola inklusive kök löper ut den 31 juli 
2024 och kan inte förlängas ytterligare, och därför behöver en ny 
upphandling genomföras. Upphandlingen syftar till att kommunala 
förskolor och skolor ska kunna hyra in pedagogisk personal samt 
kökspersonal vid kortare vakanser och upphandlingen genomförs i 
samarbete med stadens stadsdelsförvaltningar. 
  
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden delegerar till 
utbildningsdirektören att besluta om upphandlingsdokument, 
tilldelningsbeslut, teckna och förlänga ramavtal, samt förändringar 
och tillägg till ramavtal gällande pedagogiska bemanningstjänster. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning i 
samråd med grundskoleavdelningen och gymnasieavdelningen. 
  
Ärendet kommer att behandlas i samverkan med de fackliga 
organisationerna den 22 augusti 2023. Funktionshindersrådet 
kommer att få möjlighet att behandla ärendet vid sammanträde den 
23 augusti 2023. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden delegerar till utbildningsdirektören att 
besluta om upphandlingsdokument, tilldelningsbeslut, 
teckna och förlänga ramavtal, samt förändringar och tillägg 
till ramavtal gällande pedagogiska bemanningstjänster. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
  
Yrkande 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2023/2043-1 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Upphandling av pedagogiska bemanningstjänster 2023 
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